
Zápis z jednání zastupitelstva obce Nicov ze dne 7. 11. 2022 

Starostka Mgr. Jitka Čiefová přivítala přítomné a konstatovala, že při počtu 6 členů 
zastupitelstva je zastupitelstvo usnášeníschopné. 

Přítomní členové zastupitelstva - J. Čiefová, V. Šašek, A. Josefíková, P. Steinbach, L. Šašková, 
J. Pretl. 
Nepřítomní - E. Šašková. 
Hosté nebyli přítomni. 
Za zapisovatele byla zvolena Lenka Šašková, za ověřovatele zápisu byli zvoleni J. Pretl a Vl. 
Šašek. 
Byl přečten program jednání zastupitelstva. 
 
Zastupitelstvo schválilo rozšíření programu o bod číslo 8. Dětské hřiště, bod číslo 9. Různé 
 
Program: 

1. Úvod 
2. Činnost obce za měsíc říjen  
3. Rozpočtové opatření č. 9/2022  
4. Obecní hospodář/hajný  
5. Finanční podpora trvale žijících v důchodovém věku  
6. MAS Šumavsko  
7. Projekty na následující volební období 2022-2026  
8. Dětské hřiště 
9. Různé 

 
K bodu 1: 
Zastupitelstvo bylo zahájeno v 17:00. Starostka předložila knihu jízd, došlou poštu, pokladní 
knihu, výpis z účtu u České spořitelny i účtu ČNB.  
 
K bodu 2:  
Činnost obce za měsíc říjen.  
Nové odměny zastupitelům. Budou vypláceny na základě aktuální vyhlášky, částky jsou 
uvedeny v hrubém. 
Starostka 25775 Kč 
Místostarosta 11 000 Kč 
Zastupitel a předseda výboru 2577 Kč 
Zastupitel a členem výboru 2148 Kč 
Zastupitel 1289 Kč 

Tyto částky budou platné od 1. 12. 2022. 

Hlasování: 6 pro. 

Usnesení: č.1/9/2022 zastupitelé souhlasí s novými částkami odměn. 
 
Zastupitelé se dohodli na dvou omluvených absencích za kalendářní rok, další absence 
znamená poloviční měsíční odměnu. 
Hlasování: 6 pro. 

Usnesení: č.2/9/2022 zastupitelé souhlasí s dvěma absencemi za rok. 



Odchodné Evy Šaškové a Josefa Josefíka z důvodu neopětovného zvolení místostarostou, 
podle zákona č 99/2017 Sb. § 77 a 78 dostanou odchodné ve výši 4 platů teda 29 104 Kč. 
Odchodné bylo vždy vyplaceno i minulým starostům a místostarostům předchozích 
volebních období.   

Hlasování: 6 pro. 

Usnesení: č.3/9/2022 zastupitelé souhlasí s odchodným bývalých místostarostů. 
 
Zastupitelstvo musí zvolit novou inventarizační komisi. Zvoleni jsou: jako předseda J. Pretl, 
členové L. Šašková a P. Steinbach. 
 
Socha žebráka do kostela je téměř hotová. Odsouhlasil jí památkový ústav. Musí se nechat 
navoskovat a bude v přírodní barvě. Cena bude okolo 40 tisíc Kč. Pokud budeme mít sochu 
do konce roku, tak na Mši na Štěpána (26. 12.  od 10:30) proběhne požehnání sochy. 
 
Na minulém zastupitelstvu se řešila přípojka pana Staňka. Nechal si udělat dvě studny a chce 
odpojit od obecního vodovodu. Po zavření přípojky, která měla k němu údajně vést, se 
zjistilo, že tato přípojka není pro nemovitost pana Staňka. Domluveno s AQUAŠUMAVA s.r.o, 
že zajistí dohledání správného uzávěru a uzavře vodovodní přípojku k panu Staňkovi.  
 
Na opravu mostu na Popelné byly podány dvě nabídky. Jedna je od pana tesaře Havla v ceně 
50 tisíc Kč a druhá je od Dřevostavby s.r.o. od pana Krále ze Stach za 46 288 Kč bez DPH. Lesy 
ČR přispět nemohou, nesmí přispívat penězi do cizího majetku. Přispěje pan Prášek a pan 
Brabec, kteří využívají auty most k přejezdu k jejich nemovitostem.  

Hlasování: 6 pro. 

Usnesení: č.4/9/2022 zastupitelé souhlasí, že most opraví firma Dřevostavby s.r.o. 
 
13. 10. 2022 proběhla kontrola o dodržování krizového zákona a předpisů vydaných k jeho 
provedení a kontrola zákona o požární ochraně. Kontrola připravenosti na krizové situace a 
jejich řešení. Všechno máme v pořádku, doporučeno zaktualizovat Požární řád z roku 2008. 
Na příštím zastupitelstvu bude předložen návrh. 
Do požárního řádu musíme zahrnout obnovení hydrantů, budou provedeny nové tlakové 
zkoušky, aby vše fungovalo jak má. 
Hlasování: 6 pro. 

Usnesení: č.5/9/2022 zastupitelé souhlasí s aktualizací požárního řádu. 
 
Proběhla kontrola, zda obec správně provádí legalizaci a vidimaci listin. Vše v pořádku. 
16. 11. 2022 jede paní starostka na školení v této záležitosti do Českých Budějovic, zrušeny 
úř. hodiny. 
Správa Národního parku Šumava požaduje, aby obec delegovala zástupce do Rady 
Národního parku Šumavy. Návrh na delegování starostky.  
Hlasování: 6 pro. 
Usnesení: č.6/9/2022 zastupitelé souhlasí s delegování starostky Jitky Čiefové do Rady NP 
Šumava.  
 
 
 
 



K bodu 3:  
Rozpočtové opatření č. 9/2022  
Zastupitelstvo bere na vědomí rozpočtové opatření č. 9/2022. Starostka popsala a vysvětlila 
jednotlivé položky zastupitelům (příloha č. 1). 
Hlasování: 6 pro. 

Usnesení: č.7/9/2022 zastupitelé berou na vědomí změny rozpočtového opatření č. 9/2022. 
 
K bodu 4: 
Obecní hospodář/hajný  
Pan J. Jindřich ke konci roku 2022 bude končit ve své funkci obecného hajného a lesního 
hospodáře. Obec zveřejní výzvu na webových stránkách obce. Zájemci se mohou přihlásit do 
konce listopadu.  
Hlasování: 6 pro. 

Usnesení: č. 8/9/2022 zastupitelé souhlasí se zveřejněním výzvy na nového obecního lesního 
hospodáře/hajného. 

 
K bodu 5:  
Finanční podpora trvale žijících osob v důchodovém věku  
Na minulém zastupitelstvu byla odsouhlasena finanční podpora pro důchodce. Na 
zveřejněnou výzvu se ozvali čtyři senioři. Budou vyzváni k doložení červencového 
důchodového výměru a jejich veškerých příjmů. Pokud jejich celkový příjem nepřekročí 16 
tisíc Kč, bude jim vyplacen jednorázový finanční dar 4 tisíce Kč. 
Hlasování: 6 pro. 

Usnesení: č. 9/9/2022 zastupitelé chválili finanční podporu 4 000,- trvale žijícím občanům 
v důchodovém věku, kteří nepřekročí příjem 16 000,- Kč-.  
 
K bodu 6:  
MAS Šumavsko  
Každoročně žádá obec o finanční příspěvek 364 Kč. Zve nás na různá školení, pomáhá 
s dotacemi apod. 
Hlasování: 6 pro. 

Usnesení: č. 10/9/2022 zastupitelé souhlasí s finančním příspěvkem pro MAS Šumavsko. 
 
K bodu 7: 
Projekty na následující volební období 2022-2026  
Zastupitelé vyjádřili své nápady pro následující volební období. 
Starostka J. Čiefová – dokončení realizace ČOV a kanalizace, vodovod v Řetenicích, dětské 
hřiště, kolumbárium na hřbitově, dotace na komunikaci na Studenec, renovace kapličky 
v Nicově, oprava hasičárny, oprava zídky u parkoviště. 

E. Šašková zaslala email s nápadem uschovat popelnice na kov a olej, aby nedocházelo při 
velkém větru k jejich rozsypání. Veřejné prostranství kolem dětského hřiště osadit keři. 

Vl. Šašek – zbudovat veřejné WC při probíhající stavbě kanalizace např. z kaliště nebo z části 
hasičárny, oprava komunikace u kaliště. 

J. Pretl – řešit bezpečnost na komunikaci II/145 v Nicově (snížená rychlost, semafory, radar). 

A. Josefíková - vodovod v Řetenicích.  



P. Steinbach – fara, byty nad hospodou, po kanalizaci oprava silnice a parkoviště, zavedení 
kanalizační přípojky na pozemek pod hospodou. 

L. Šašková – bezpečnost na přechodu, domeček na kov a oleje. 

 

K bodu 8: 
Dětské hřiště 

Byl vyhotoven projekt včetně doplnění lezecké stěny a malého kolotoče, pod hracími prvky 
budou umístěny zatravňovací dlaždice kvůli bezpečnosti. Cena tohoto projektu byla vyčíslena 
na 755 tisíc Kč bez DPH (85% dotace). Zastupitelé se rozhodli pro lezeckou stěnu o šířce 4 
plných polí. Návrh na vypsání výběrového řízení.  

Hlasování: 6 pro. 

Usnesení: č. 11/9/2022 zastupitelé souhlasí s úpravami na dětském hřišti a vypsání 
výběrového řízení. 
 

K bodu 8: 
V soboru 12. 11. 2022 od 11:00 proběhne mše v kostele. 
Prevent99 žádá obec o finanční podporu pro poskytnutí jejich služeb v rámci prevence proti 
drogové závislosti apod. Roční příspěvek je 995 Kč. 
Hlasování: 6 pro. 

Usnesení: č. 12/9/2022 zastupitelé souhlasí s finanční podporou 995 Kč pro Prevent99. 

 
Obec dostala nabídku na prodej kamenů pod hospodou. Kupující nabízí 10 tisíc Kč bez DPH. 
Hlasování: 6 pro. 

Usnesení: č. 13/9/2022 zastupitelé souhlasí s prodejem kamenů pod hospodou. 

 

Další zastupitelstvo se bude konat 12. 12. 2022. 

 

 

Zapsal: Lenka Šašková       Dne 7. 11. 2022 

 

 

 

Ověřil: Jan Pretl        Vladimír Šašek 

 

 

Starostka: Jitka Čiefová 


